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ZAPYTANIE do Starosty Otwockiego w sprawie:
ZAPOBIEGANIA SKUTKOM SZUSZY

Kierując się dobrem powiatowej wspólnoty samorządowej, stosownie do art. 21 ust. 9.10, 11 
ustawy o samorządzie powiatowym kieruję poniższe zapytania:

Stan fakty czny.
W związku z wielotygodniowym brakiem opadów7 obserwujemy symptomy klęski suszy. 
Tak długotrwały brak opadów w okresie marzec - kwiecień jest niezwykle niepokojący, 
gdyż może spowodow ać nieodwracalne straty dla rolnictwa i przyrody.

Pytania;

1) Czy zarząd prowadzi bieżącą analizę czynników wskazujących na występowanie 
niebezpieczeństwa zagrożenia klęską suszy ? Czy sytuacja ta jest monitorowana przez 
Pow iatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego?

2) Czy zbierane są informacje w ty m zakresie od spółek wodnych?
3) Czy zarząd ma rozeznanie w następującym zakresie: czy7 w ubiegłym roku spółki 

wodne lub prywatni inwestorzy budowali elementy małej retencji np. stawy, lub 
zastawki na rowach melioracyjnych?

4) Czy była rozważana sprawa stworzenia programu budowy stosownych budowli w 
okolicy ujścia Świdra oraz Mieni, które powodowały by podniesienie poziomu wody 
w tych rzekach, a tym samym nawodnienie terenów sąsiednich i zatrzy manie wody?

Proszę o przesłanie odpowiedzi drogą mailową. Z poważaniem Jolanta Koczorowska


